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Poznań, 25 kwietnia 2016 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: zimowego utrzymania chodnika w ul. Opolskiej. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w minionym sezonie zimowym wielu mieszkańców Świerczewa skarżyło się na nieodśnieżony chodnik 

w ulicy Opolskiej, na odcinku od ul. Kołłątaja do ul. Kozaka (strona zachodnia). Odcinkiem tym porusza się 

znaczna liczba pieszych – w tym rejonie jest przystanek autobusowy, poczta, ponadto co tydzień odbywa się 

targowisko Sielanka.  

Proszę o uwzględnienie w kolejnych latach odśnieżania tego fragmentu chodnika w ul. Opolskiej. 

 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

 

         Tomasz Wierzbicki 

 

 


